



Bsmh Company Profile



بصمة للتجارة

والمقاولات والخدمات العامة

BSMH FOR TRADING

CONTRACTING AND GENERAL SERVICES

شركة بصمة للتجارة العامة والمقاولات هي شركة متخصصة في تقديم خدمات تأجير الخيام والمولدات والكبائن مع توفير حلول متكاملة لتجهيز المناسبات بمختلف أنواعها.

نسعى جاهدين لتلبية احتياجات عملائنا من خلال تقديم خدمات عالية الجودة تضمن نجاح فعالياتهم سواء كانت مناسبات شخصية كالزواج أو الأعراس، اجتماعية كالمعارض والحفلات والندوات وحفلات الشعر.

نؤمن في بصمة بأهمية الابتكار والاحترافية ونحرص على تقديم تجهيزات تلي أعلى المعايير لضمان رضا العملاء وبناء شراكات طويلة الأمد معهم.

المقدمة



Bsmh company for general trading and contracting is a company specialized in providing rental services for tents, generators and cabins with providing integrated solutions for equipping events of various types.

We strive to meet the needs of our clients by providing high-quality services that ensure the success of their events, whether they are personal occasions such as marriages or weddings, social events such as exhibitions, parties, seminars and poetry recitals.

at Bsmh, we believe in the importance of innovation and professionalism and we are keen to provide equipment that meets the highest standards to ensure customer satisfaction and build long-term partnerships with them.

Intro

عن بصمة

شركة بصمة للتجارة العامة والمقاولات هي وجهتك المثالية لتأجير الخيام والمولدات والكبائن، بالإضافة إلى تقديم حلول متكاملة لتجهيز المناسبات حيث نعمل بمرونة واحترافية لتلبية احتياجات عملائنا مع ضمان جودة عالية وخدمة استثنائية تجعلنا الخيار الأمثل لتنظيم فعالياتك بكل سهولة وتميز.

About Bsmh

Bsmh company for general trading and contracting is your ideal destination for renting tents, generators and cabins, in addition to providing integrated solutions for Event Processing where we work flexibly and professionally to meet the needs of our customers with a guarantee of high quality and exceptional service that makes us the perfect choice to organize your events with ease and excellence.

About Us



خيام



مولدات



كبائن

رؤيتنا

تسعى شركة بصمة للتجارة العامة والمقاولات إلى أن تكون الخيار الأول في تقديم خدمات تأجير الخيام والمولدات والكبائن وتجهيز المناسبات من خلال التركيز على الابتكار والجودة والالتزام بأعلى معايير المهنية. نطمح لبناء علاقات طويلة الأمد مع عملائنا وشركائنا مرتكزين على قيم الثقة والتميز لتحقيق أثر إيجابي ومستدام في قطاعنا.

Our Vision

Bsmh General Trading and Contracting aspires to be the leading choice in providing rental services for tents, generators, and cabins, along with event setup solutions, by focusing on innovation, quality, and adherence to the highest standards of professionalism. We aim to build long-term relationships with our clients and partners, grounded in trust and excellence, to create a positive and sustainable impact in our industry.

أهداف الشركة

تهدف شركة بصمة إلى تقديم خدمات عالية الجودة تلبي احتياجات عملائنا بدقة واحترافية مع التركيز على تطوير حلول مبتكرة لتأجير الخيام والمولدات والكبائن وتجهيز المناسبات حيث نسعى لتعزيز رضا العملاء من خلال الالتزام بالمواعيد والمعايير العالمية، وبناء شراكات قوية ودائمة تساهم في نمو القطاع الذي نعمل فيه.

Objectives

Bsmh aims to deliver high-quality services that meet the needs of our clients with precision and professionalism, focusing on developing innovative solutions for renting tents, generators, and cabins, as well as event setups.

We strive to enhance customer satisfaction by adhering to timelines and global standards, while building strong and sustainable partnerships that contribute to the growth of our sector.

الخيـام

تعد الخيام من الحلول العملية والمرنة التي تناسب مجموعة واسعة من الاستخدامات. سواء كنت تنظم حفلات زفاف، مؤتمرات، معارض، أو فعاليات اجتماعية، فإن الخيام توفر بيئة مريحة ومهيأة تلبي احتياجات الحدث.

تتميز الخيام بسهولة التركيب والتفكيك مما يجعلها خيارًا مثاليًا للمناسبات الخارجية. بفضل التصميمات المتنوعة والخامات عالية الجودة، يمكن تخصيص الخيام لتناسب مع مختلف الأذواق والاحتياجات.

Tents

Tents are practical and versatile solutions suitable for a wide range of uses. Whether you're organizing weddings, conferences, exhibitions, or social events, tents provide a comfortable and well-prepared environment that meets the event's needs.

They are easy to set up and dismantle, making them an ideal choice for outdoor occasions. With a variety of designs and high-quality materials, tents can be customized to fit different tastes and requirements.



خيـام

المولدات الكهربائية

تعتبر المولدات الكهربائية عنصرًا أساسيًا لتوفير الطاقة في العديد من المجالات. تُستخدم في المناسبات والفعاليات الخارجية لتأمين مصدر طاقة مستمر.

وفي مواقع البناء لتشغيل المعدات، بالإضافة إلى كونها حلاً مثاليًا في حالات الطوارئ لضمان استمرارية الأعمال أثناء انقطاع التيار الكهربائي.

بفضل كفاءتها وتنوع أحجامها، يمكن اختيار المولد المناسب لتلبية احتياجات الطاقة المختلفة، مما يجعلها أداة لا غنى عنها في الحياة اليومية والصناعية.

Generators

Generators are essential tools for providing power across various applications. They are used in outdoor events and occasions to ensure a continuous power supply.

At construction sites to operate equipment, and as an ideal solution during emergencies to maintain business continuity during power outages.

With their efficiency and range of sizes, generators can be selected to meet diverse energy needs, making them indispensable in daily and industrial life



مولدات

Cabins

Cabins are a practical and versatile solution that meets diverse needs in many areas.

The cabins are used as temporary offices on construction sites, changing rooms at events, mobile housing units for workers in remote areas or as bathrooms.

They are easy to transport and install, with the possibility of customizing them to meet specific requirements such as air conditioning, insulation, and providing basic facilities.

Thanks to their compact and durable design, cabins are an economical and effective option for temporary and permanent use.



كباائن

الكباائن

تعد الكباائن حلاً عملياً ومتعدد الاستخدامات يلبي احتياجات متنوعة في العديد من المجالات.

تستخدم الكباائن كمكاتب مؤقتة في مواقع البناء، وغرف تبديل في الفعاليات، ووحدات سكنية متنقلة للعاملين في المناطق النائية أو كحمامات.

تتميز بسهولة النقل والتركيب، مع إمكانية تخصيصها لتلبية متطلبات محددة مثل التكييف، العزل، وتوفير المرافق الأساسية.

بفضل تصميمها المدمج والمبتن، تعتبر الكباائن خياراً اقتصادياً وفعالاً للاستخدام المؤقت والدائم.

تشرفنا بالعمل مع



الاتحاد القطري لكرة القدم
QATAR FOOTBALL ASSOCIATION



النادي الدبلوماسي
THE DIPLOMATIC CLUB





 193518 Doha Qatar

 70011981

 55888359

 info@bsmh.qa.com

 bsmhtrading

 bsmhtrading

 bsmhtrading

 bsmhtrading

